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	 الـشـركـة الـعـامـة لـمـصـفـاة حـمـص

	Sub. : supply of nickl_cadmium batteries
	
	الموضوع: توريد بطاريات نيكل_كادميوم

	File No. CD :  (                   )

By : Power Management 
	
	رقم الملف : (               )                            
المديرية: الطاقة                 



	المواصفات الفنية للبطاريات القلوية لمحطة القوى الجديدة
 (31B)
	Technical specification of alkaline Batteries  (31B).

	1-بطاريات قلوية نيكل_كادميوم مزودة بفتحة علوية والبطاريات يجب أن تكون مفرغة،فارغة وجاهزة.                                             
2- بطاريات نيكل_ كادميوم غلاف بلاستيكي مقاوم للصدمات والكسر وتغير درجات الحرارة سعة(250)أمبير ساعي العدد الكلي(800)بطارية.
3-المواد اللازمة للبطاريات:
هدر وكسيد البوتاسيوم النقي وهدر وكسيد اللييثيوم اللازمة للبطاريات كمواد صلبة من أجل تعبئتها أول مرة.
4-تقديم الوثائق الكاملة من منحنيات تفريغ وتعليمات تشغيل باللغة الانكليزية أو العربية وشهادة اختبار.

5-مدة الضمان(12)شهرا ميلاديا من وضع البطاريات بالخدمة أو(18)شهرا ميلاديا من تاريخ الاستلام0 
6-على العارض أن يرسل نموذج من البطاريات المذكورة أعلاه للنموذج المعروض خلال الدراسة الفنية وقبل التفريغ الفني مع المواد اللازمة (هدر وكسيد البوتاسيوم وهدر وكسيد اللييثيوم).

7-على العارض تقديم الوصلات المعدنية بين الخلايا مع احتياطي 20%.
8- على العارض تقديم عدة عمل وصيانة للبطاريات(مقياس كثافة عدد أربعة وأفومتر نوعية جيدة عدد أربعة).
9-يجب أن تكون البطاريات عند تسليمها حديثة الصنع ولم يمض على تاريخ صناعتها أكثر من ستة أشهر.  
عدنان الحموي         م. حيان ريشة                   رئيس اللجنة
                                                          م . عبد الرحمن الهميش


	1-Nickel_cadmium_alkaline batteries with top vents ,the cells must bed's charged ,emptied and ready .  
2--Nickel-cadmium batteries plastic cells must be Resistance to mechanical abuse and ant broken and wide operating temperature range capacity (250)A/h total number (800) cell.
3-The required materials for batteries:

Pure potassium Hydroxide with the necessary additives of lithium Hydroxide in solid from sufficient for the first filling of all required cells.
4-Instruction and discharge curves, document's in English or Arabic and test certificate should be submitted.

5-Guarantee period should be (12)A.D month

At least as of batteries fitted, or (18) A.D month as of delivery report date.
6-The bidder should offer a sample of the batteries mentioned above with the required materials of this sample during the technical study and befor the technical evaluation (potassium  Hydroxide and lithium  Hydroxide).
7-The bidder should submit metallic connection between the cells with reserve 20%.

8- The bidder should submit action and maintenance tools with the cells(density Quantity fore measure Quantity fore voltmeter good quality Quantity.

9-The batteries should be newly manufactured. Manufacturing date must not Exceed six months at the date of delivery to the refinery.    
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